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Inleiding 
Wij zijn onlangs benaderd door een familie uit Vriezenveen, die al vele jaren probeert om een stukje grond 
te kopen van de gemeente. Het gaat om de heer J.M Scherphof, woonachtig op het adres De Putter 59, 
7671 VJ Vriezenveen. 
 
Het lukt de familie niet om hier een goed gesprek over te voeren met de gemeente. Deze kwestie speelt al 
circa 10 jaar. Een en ander zorgt voor ergernis bij deze inwoner én het vertrouwen in het plaatselijke 
bestuur wordt geschaad. 
 
Wij zijn zelf poolshoogte wezen nemen en onze conclusie is dat wij heel goed snappen waarom de heer 
Scherphof het kleine stukje groene strook bij zijn tuin wil trekken. Wij hebben van hem begrepen dat een 
aantal buren deze wens ook heeft. De groene (gemeente) strook wordt niet goed onderhouden en met 
name in de bloeiperiode ziet de groenstrook er zeer onverzorgd uit.  
 
Wij snappen dan ook niet waarom zo’n verzoek niet wordt opgepakt en gehonoreerd. Terwijl het in de 
afgelopen 10 jaar wel bij anderen in hetzelfde rijtje is gehonoreerd. Ook in de onmiddellijke nabijheid van 
de woning van de heer Scherphof is het wel gelukt om met de gemeente tot een overeenkomst te komen. 
U kunt zich voorstellen dat dit voelt als willekeur. Het voelt niet goed. 
 
Het voordeel voor de gemeente om het wel te verkopen aan deze inwoner(s) ligt gelegen in de 
onderhoudskosten voor de gemeente. Die zullen dan verdwijnen v.w.b. deze strook. Andere voordelen 
zijn dat inwoners zich gehoord voelen door het bestuur, het levert eenmalig geld op, de huizen worden 
meer waard (koopsector) en de OZB levert meer op. Belangrijkste is echter dat de inwoners zich serieus 
genomen voelen. 
 
Wij kunnen geen enkel argument noemen waarom de gemeente dit niet zou willen. We hebben dan ook 
de volgende vragen. We sturen tevens een paar foto’s mee die het verzoek duidelijker maken. 
 
 



 
Vraag 1 
Is er sprake van algemeen beleid wanneer inwoners een groenstrook willen kopen van de gemeente? Zo 
ja, wat is dan het beleid? Zo nee, waarom is er geen algemeen beleid bij dit soort verzoeken? 
 
Vraag 2 
Bent u bereid om een afspraak te maken met de familie Scherphof? Zo ja, wanneer gaat u dit doen? Zo 
nee, waarom niet? 
 
Vraag 3 
Bent u bereid om te inventariseren of de buren van de heer Scherphof dit ook willen? Speelt dit een rol om 
te komen tot een eventuele verkoop? Met andere woorden: wanneer meer mensen dit willen, is dan de 
kans groter dat besloten wordt de groenstrook te verkopen? 
 
Vraag 4 
Wat zijn de redenen van de gemeente om deze strook niet te verkopen? Is de gemeente bereid om deze 
groenstrook wel te verkopen? Onder welke voorwaarden is de gemeente hiertoe bereid? 
 
Vraag 5 
Klopt het dat het bij andere inwoners in deze straat wel is gelukt om groen te kopen van de gemeente? Zo 
ja, waarom toen wel? En klopt het dat dit ook is gebeurd bij een inwoner achter de woning van de heer 
Scherphof? Waarom toen wel? 
 
Vraag 6 
Zo ja, kunt u zich dan voorstellen dat deze willekeur niet bevorderlijk is voor het vertrouwen van inwoners 
het plaatselijke bestuur?  Zo nee, waarom niet? 
 
Vraag 7 
Is er binnen de termijn van het beantwoorden van deze vragen, te weten maximaal 4 weken, al actie 
ondernomen? Zo ja, wilt u de eventuele vorderingen dan ook meenemen in de beantwoording van deze 
vragen? 
 
 
 
 
 



 


